
Boligudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 11. februar 2011

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

L 89
Forslag til lov om ændring af lov om forbrugerbeskyttelse ved erhvervelse af
fast ejendom m.v., lov om omsætning af fast ejendom og lov om autorisation
af elinstallatører m.v. (Revision af huseftersynsordningen m.v.).
Af justitsministeren (Lars Barfoed)

Spørgsmål 24
Hvad er ministerens holdning til, at de nordiske strålebeskyttelsesmyndighe-
der skriver i deres rapport fra 2009 (www.sst.dk), at alle boligejere bør opfor-
dres af nationale og/eller lokale myndigheder til at få målt radonniveauet i de-
res boliger? Herunder, hvorfor regeringen ikke følger eksperternes råd?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Thomas Jensen (S).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Thomas.Jensen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Nanna Westerby
formand
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